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ZAPISNIK  

sa tematske sjednice Koordinacije načelnika i gradonačelnika JLS Gorskog kotara 

održane 23. rujna 2020. sa početkom u 11,00 sati 

 

Sjednici prisustvuju:  

- Monika Udovičić, pomoćnica Ministrice Ministarstva turizma i sporta 

- Mišel Šćuka, načenika općine Ravna gora 

- Toni Štimac, načelnik općine Lokve 

- Josip Brozović, načelnik općine Mrkopalj 

- Damir Grgurić, načelnik općine Skrad 

- David Bregovac, načelnik Općine Fužine 

- Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika Grada Delnica 

- Ivana Lakota, zamjenica gradonačelnika Čabra 

- Renata Brajdić, Pročelnica JUO općine Brod Moravice 

- Nika Buntić, administrativna tajnica MINTS-a 

 

 

Predsjedavajući Koordinacije, David Bregovac otvara tematsku sjednicu Koordinacije sa 

temom: „Osnivanje turističke zajednice Gorskog kotara i Master plan Gorskog kotara“ 

Načelnik općine Fužine, David Bregovac objasnio je da je 31.10.2020. rok za dostavljanje 

dokumentacije nove ujedinjene Turističke zajednice, te bi do tada Turistička zajednica Gorskog 

kotara trebala biti formirana. Također, ono što je bitno, da li će ta TZ Gorskog kotara spadati u 

kategoriju razvijenih ili nerazvijenih. Jer ujedinjavanjem prelazimo granicu kojoj automatski 

ulazimo u razvijene turističke zajednice. Druga tema je Master plan turizma Gorskog kotara, 

koji je već izrađen, ali još uvijek nije predstavljen. Taj dio nam je također vrlo bitan, jer u 

pripremi je sudjelovanje na sjamu u Munchenu, ali kao jedinstvena cjelina, odnosno destinacija 

Gorski kotar.  

Predsjedavajući daje riječ pomoćnici ministrice Ministarstva turizma i sporta, gđi. Moniki 

Udovičić.  



Pomoćnica ministrice turizma i sporta, gđa. Monika Udovičić pozdravlja sve nazočne, te 

napominje kako su aktivnosti malo usporene, što zbog pandemije, što zbog preustroja 

Ministarstava. Nadalje, napominje kako će ove godine sredstva biti smanjena, biti će ih, ali u 

manjem obimu. Također, cilj je sredstva rasporediti, te predlaže da se pripreme projekti koji bi 

se prijavili kako bi se natječaj mogao prilagoditi tome.  

Što se tiče Master plana, pomoćnica ministrice gđa. Udovičić konstatirala je da je dokument 

dostavljen, što su načelnici i potvrdili, no isti još nije javno predstavljen. U kontaktu sa HTZ-

om dobivena je informacija da je dokument trebao biti predstavljen taman pred cijelu ovu 

situaciju sa pandemijom, no gđa. Udovičić smatra da nema potrebe dalje odgađati, te da se 

dokument može predstaviti. Predložiti će Ministrici da se dokument predstavi, te da i sama 

prisustvuje predstavljanju Master plana turizma Gorskog kotara.  

Pomoćnica Ministrice, gđa. Udovičić smatra da je ujedinjavanje Turističkih zajednica dobra 

stvar, bitno je zajedničkim snagama brendirati područje, a također je bitna stvar da će se time 

smanjiti udio administrativnih troškova (kod nekih je to čak 70-80%). Neke TZ već su krenule 

u smanjivanje zaposlenih. Potrebno je dogovoriti broj zaposlenih u zajedničkoj TZ, bitno je 

paziti da se zaposli dovoljan broj ljudi koji bi mogao raditi i na prijavama projekata, ne samo 

HTZ-a i Ministarstva, već i fondova EU, te projekte provesti do kraja. Potrebne su kvalificirane 

osobe koje imaju iskustva u turizmu.  

Vrlo bitna stvar vezana uz dobivanje sredstava je da udruživanje neće spriječiti da se javite na 

natječaj za sredstva iz fonda za nerazvijene, jer je natječaj postavljen na način da kod udruženih 

turističkih zajednica, prihodi, broj noćenja i sve ostalo što se bude gledalo množi se onim 

brojem koliko je turističkih zjednica udruženo u jedinstvenu turističku zajednicu. Također, 

prijedlog natječaja biti će dostupan na e-savjetovanju, pa ćete biti u mogućnosti dostaviti 

eventualne prijedloge.  

Gđa. Udovičić želi čuti mišljenja ostalih načelnika i gradonačelnika Gorskog kotara, koje 

probleme imaju i kako ih Ministarstvo može riještiti. Također, zanima ju i situacija sa 

Mrkopljem. Napominje kako je zahtjev za udruživanjem dostavljem Povjerenstvu sa svim 

turističkim zajednicama, te da li su svi i dalje suglasni sa udurživanjem.  

Načelnik općine Fužine, David Bregovac iznosi da je načelno dogovoreno da bi u udruženoj 

turističkoj zajednici bio zaposlen direktor i još dvije osobe, za početak. Ukoliko se pokaže da 

je potrebno još ljudi, naknado postoji mogućnost zapošljavanja.  

Predsjedavajući otvara raspravu, te riječ daje načelniku općine Mrkopalj, Josipu Brozoviću.  

Načelnik Općine Mrkopalj, Josip Brozović također je zainteresiran za mogućnost ujedinjavanja 

turističkih zajednica, te napominje kako je bitno uključiti u rad i ostala državna poduzeća (Hrv. 

Vode, Hrv. Šume....), te je svojevremeno poslan upit državnom tajniku da li  će se tako 

međuresorno povjerenstvo i osnovati. Napominje kako njegova općina neće biti kamen 

spoticanja, no u cijelu priču ulazi sa oprezom i pomalo skeptičan. Najvažnije je provesti Master 

plan turizma.  



Načelnik Bregovac pitao je pomoćnicu ministrice Udovičić što za nas znači ukoliko se 

Mrkopalj ne odluči priključiti zajedničkoj turističkoj zajednici.  

Pomoćnica ministrice Udovičić objasnila je da to znači ponovno slanje zahtjeva Povjerenstvu, 

koje ne daje uvijek zeleno svjetlo. Povjerenstvo uvijek gleda da se udruži cjelina i da to ima 

nekog smisla. U svakom slučaju to znači vraćanje na početak, odnosno ponovno podnošenje 

Zahtjeva za suglasnost.  

Načelnik općine Lokvi, Toni Štimac napomenuo je da je glavni razlog udruživanja razvoj 

marketinške aktivnosti, odnosno prezentiranja Gorskog kotara kroz marketing. Za to nam 

uvijek fali sredstava, a ovim udruživanjem bi se to moglo realizirati.  

Predsjedavajući sjednice, načelnik općine Fužine zaključuje sastanak, te konstatira da su osim 

Mrkoplja  sve turističke zajednice donijele Odluke o ukidanju. Nakon slanja navedene Odluke 

turističke zajednice općine Mrkopalj, kreće se u proceduru osnivanja Turističke zajednice 

Gorskog kotara.  

 

Sjednica Koordinacije završena u 12:06 sati.  

 

 

        Sastavila:               Predsjedavajući: 

 

  Maja Starčević, v.r.                        David Bregovac, v.r. 

 

 

 

 

 


